
Van: Koerhuis, D. <d.koerhuis@tweedekamer.nl>  
Verzonden: dinsdag 3 september 2019 15:53 
Aan: Commissie BiZa <cie.biza@tweedekamer.nl> 
CC: Hendrickx F.M.J. <F.Hendrickx@tweedekamer.nl>; Roovers C. <c.roovers@tweedekamer.nl>; 
Beckerman, S. <s.beckerman@tweedekamer.nl>; Bakker de E. <e.dbakker@tweedekamer.nl>; Broek 
G. <g.broek@tweedekamer.nl>; Jajan, M. <m.jajan@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Emailprocedure: voorstel hoorzitting veiligheid stadions 
 
Geachte griffie, 
  
Graag zou ik,  Daniel Koerhuis (VVD),  samen met Sandra Beckerman (SP) een emailprocedure willen 
starten om eind oktober een rondetafelgesprek te organiseren over de veiligheid van stadions. Eind 
september komt namelijk het eindrapport van Royal HaskoningDHV uit. Meer informatie over dit 
rondetafelgesprek is bijgevoegd. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Daniel Koerhuis 
 
 


